
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 27. januar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 164
Med henvisning til Christian S. Nissens indlæg ”Debat: Mediepolitik uden jordforbindelse” 
i MediaWatch den 17. januar 2022, bedes ministeren oplyse, hvorvidt det også er ministe
rens opfattelse, at produktionsbranchen oplever en stor efterspørgsel på dansk indhold, 
og hvordan ministeren vil sikre, at der er tilstrækkelig med arbejdskraft ved indførelse af 
en streamingskat/afgift, når det i dag f.eks. er svært at finde kvalificeret arbejdskraft til 
produktion af film, jf. bl.a. bilag 17 (alm. del)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jan E. Jørgensen (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 15. februar 2022.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jan.E@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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